

50 Cent took a chance on bitcoin years before anyone knew what cryptocurrency even was ... and it's paid off more than 7 million times over.

Rewind to 2014 and 50's album, "Animal Ambition," when the rapper became the first to accept bitcoin – which was then valued at around \$662/bitcoin – as payment for his work. We're told customers could get a copy of the album for just a fraction of a whole bitcoin.

Our sources say "Animal Ambition" pulled in about 700 bitcoin in sales ... over \$400k. We're told the cryptocurrency sat dormant in his account for years.

Fast-forward to today — when bitcoin's value has fluctuated between \$10k and \$12k per coin. Turns out 50 is a money genius ... sitting on anywhere between \$7 million and \$8.5 million.

The market has steadily declined over the last few weeks, so 50 might wanna think about unloading soon while the gettin's still good.



从那以后,比特币水涨船高,价值开始飙升:本月初价格已经上涨到了17000美元,这几周才刚刚下降到10000美元以下(我们写这篇文章的时候又回到11000美元以上了)。这样算他现在就拥有了700万美元到850万!

50 Cent兴奋的在Instagram和Twitter公布了这个喜讯, Twitter上的比特币福音传教士很快评论了50

Cent,建议他赶紧去看看别的加密平台和硬币,说不定还会有意外收获。

这一消息一经TMZ报道,立即引起了大家的关注。50 Cent作为一个幸运儿,他没有忘记自己的比特币账户密码,所以他成为了一个百万富翁,但是大多数人就没有他这么走运了。